
Protokół Nr 1/2022 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, Komisji Rewizyjnej,  Komisji Gospodarki 

Lokalnej, Spraw Społecznych i Socjalnych i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 22 listopada 

2022 roku. 

 

Posiedzenie wspólne Komisji Oświaty i Kultury, Komisji Rewizyjnej, Komisji Gospodarki 

Lokalnej, Spraw Społecznych i Socjalnych,  Komisji Budżetowej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

odbyło się w dniu 22 listopada 2022 r. w budynku Remizy OSP Rudka, ul. Badowskiego 4, 17-123 

Rudka w godz. 13 00- 15 15 .  

Protokolant Agnieszka Markowska – młodszy referent ds. organizacyjnych i obsługi organów 

gminy.  

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Oświaty i Kultury wg. załączonej listy obecności: 

Stan członków – czworo – obecni trzech: 

1. Pan  Łukasz Markowski – Przewodniczący Komisji, 

2. Pan Piotr Karpiński – Członek Komisji, 

3. Pan Jan Wiński – Członek Komisji, 

W posiedzeniu komisji nie uczestniczy: 

1. Pani Marta Szymańczyk – Członek Komisji. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rewizyjnej wg. załączonej listy obecności: 

Stan członków – troje – obecnych - dwoje: 

1. Pan Niemyjski Fabian – Przewodniczący Komisji, 

2. Pani Warmijak Joanna – Członek Komisji. 

W posiedzeniu komisji nie uczestniczy: 

1. Pani Beata Szendomierska – Członek Komisji. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Gospodarki Lokalnej, Spraw Społecznych  

i Socjalnych wg. załączonej listy obecności: 

Stan członków – czworo – obecni troje: 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan  Tadeusz Uszyński – Przewodniczący Komisji, 

2. Pani Barbara Niemyjska – Członek Komisji, 

3. Pani Małgorzata Barszczewska – Członek Komisji. 

W posiedzeniu komisji nie uczestniczy: 

1. Pan Ryszard Wiński – Członek Komisji. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Budżetowej wg. załączonej listy obecności: 

Stan członków – trzech – obecni wszyscy: 

1. Pan  Jerzy Józef Stępkowski  – Przewodniczący Komisji, 

2. Pan Andrzej Niemyjski – Członek Komisji, 

3. Pan Michał Pampuch – Członek Komisji. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wg. załączonej listy 

obecności: 

Stan członków – czworo – obecni dwoje: 

1. Pan Michał Pampuch – Przewodniczący Komisji. 

2. Pani Joanna Warmijak – Członek Komisji. 



W posiedzeniu komisji nie uczestniczy: 

1. Pani Marta Szymańczyk – Członek Komisji. 

2. Pani Beata Szendomierska – Członek Komisji. 

 

Z gości zaproszonych w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pani Monika Agnieszka Dygas – Skarbnik Gminy 

2. Pan Marcin Gawrysiak – Wójt Gminy.   

 

Porządek posiedzenia: 

1. Wybór Przewodniczącego Komisji. 

2. Otwarcie i stwierdzenia quorum. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Analiza i zaopiniowanie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka  

na lata 2023 – 2026. 

5. Analiza i zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej gminy Rudka na 2023 rok. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Na wstępie posiedzenia Pan Marcin Gawrysiak – Wójt Gminy Rudka przywitał wszystkich 

zebranych członków Komisji działających przy Radzie Gminy Rudka, Panią Monikę Dygas Skarbnika 

Gminy oraz Panią Agnieszkę Markowską - młodszego referenta ds. organizacyjnych i obsługi organów 

gminy. Pan Wójt poinformował, że zgodnie z porządkiem obrad należy wybrać Przewodniczącego 

Komisji. 

 

Ad. 1. Wybór Przewodniczącego Komisji. 

Pan Jerzy Józef Stępkowski zaproponował, aby Pan Fabian Niemyjski – Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej został Przewodniczącym dzisiejszej  Komisji. Pan Fabian Niemyjski wyraził zgodę. 

Więcej Kandydatów nie zgłoszono. W głosowaniu jawnym, Pan Fabian Niemyjski został jednogłośnie 

wybrany na Przewodniczącego Komisji. 

 

Ad. 2. Otwarcie i stwierdzenia quorum. 

Przewodniczący obrad otworzył posiedzenie, powitał wszystkich obecnych na sali członków 

komisji i osoby zaproszone. Na podstawie list obecności stwierdził quorum, oprócz Komisji Skarg , 

Wniosków i Petycji. Pan Stępkowski zapytał, czy w ciągu roku wpłynęły jakieś wnioski lub skargi  

do Komisji. Pani Agnieszka Markowska odpowiedziała, że nie. Radny Pan Stępkowski zaproponował, 

aby dzisiejsza Wspólna Komisja odbyła się, a Komisja Skarg, Wniosków i Petycji swoje obrady miała 

w innym terminie. Wszyscy obecni na obradach poparli propozycję Pana Radnego, tym samym 

Przewodniczący Wspólnej Komisji stwierdził prawomocność posiedzenia i podejmowanych decyzji. 

 

Ad.3 Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał proponowany porządek posiedzenia i zwrócił  

się do członków Komisji o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian. Wobec braku wniosków poddał 

pod głosowanie jego zatwierdzenie. Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie wszyscy obecni   

11 – za, przeciw – 0, wstrzymujących – 0  zaproponowany porządek posiedzenia przyjęły w brzmieniu: 

1. Wybór Przewodniczącego Komisji. 

2. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Analiza i zaopiniowanie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka   

na lata 2023 – 2026. 

5. Analiza i zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej gminy Rudka na 2023 rok. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 



 

Ad.4. Analiza i zaopiniowanie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka  

na lata 2023 – 2026. 

Ad.5. Analiza i zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej gminy Rudka na 2023 rok. 

 Pan Przewodniczący zwrócił się do obecnych Radnych na posiedzeniu o zabranie głosu. 

Radny, Pan Jerzy Józef Stępkowski zaproponował, aby połączyć dyskusję na temat analizy Wieloletniej 

Prognozy Finansowej  na lata 2023 -2026 oraz budżetu na 2023 rok ponieważ oba projekty są ze sobą 

ścisłe powiązane. Radni jak najbardziej poparli uwagę Pana Stępkowskiego, przyznając mu rację. 

Radni dyskusję zaczęli od tematu odpadów komunalnych. Pytali czy przetarg już się odbył i czy został 

rozstrzygnięty.  

Pan Wójt odpowiedział, że przetarg się odbył. Wpłynęła jedna oferta, ale co do szczegółów musi 

zasięgnąć informacji od Pana Sekretarza i Pani Kierownik Kunickiej. 

Następnie Radni pytali o inwestycje jakie Gmina przewiduje do realizacji oraz o sposób ich 

finansowania.  

Pan Wójt powiedział, że w ramach wydatków inwestycyjnych w poszczególnych działach  

zaplanowano realizacje różnych zadań. Najważniejsze to:  

 Przebudowa oczyszczalni ścieków w miejscowości Rudka. Realizacje zadania 

przewidziano na lata 2021 -2023. Łączne nakłady finansowe wynoszą 14 000 000,00 

zł, w roku 2023 zaplanowano realizację robót budowlanych i zakończenie realizacji 

zadania wydatkując kwotę 13 889 300,00 zł. 

  Druga ważną inwestycja będzie budowa kanalizacji sanitarnej, grawitacyjnej 

odprowadzającej ścieki na oczyszczalnię ścieków w m. Rudka – realizację zadania   

zaplanowano na lata 2022 – 2023. Łączne nakłady finansowe wynoszą 1 150 000,00 zł. 

w roku 2023 przewidziano wykonanie zdania i wydatkowanie kwoty 1 140 000,00 zł. 

 Kolejną zaplanowaną inwestycją jest przebudowa ulic: Łąkowej, Cegielnianej, 

Ciechanowieckiej, 3-go Maja, Młynowej i Sportowej w m. Rudka wraz z zakupem 

sprzętu komunalnego do utrzymania dróg. Realizację zadania przewidziano na lata 

2022 – 2024. Łączne koszty finansowe wynoszą 6 593 260,00 zł, w roku 2023 nastąpi 

realizacja robót budowlanych – wydatkowanie kwoty 5 610 654,00 zł, w roku 2024 

zaplanowano kontynuowanie robót budowlanych i zakończenie zdania – wydatkowana 

kwota 609 172,00 zł. 

 Następne zadanie: Przebudowa dróg gminnych w miejscowości Koce Borowe, Niemyje 

Stare i Niemyje Nowe – realizacje zadania przewidziano na lata 2022 – 2023. Łączne 

koszty finansowe wynoszą 5 000 000,00 zł., w roku 2023 nastąpi realizacja robót 

budowlanych i zakończenie zadania – wydatkowana kwota 4 990 000,00 zł. 

Przy tej inwestycji głos zabrał Radny Pan Andrzej Niemyjski i Pan Fabian Niemyjski – 

powiedzieli, że dobrze by było, aby podczas prac budowlanych zrobić łagodniejszy zakręt poszerzając 

go w miejscowości Niemyje Stare. 

 Pan Wójt powiedział, że kolejnym zadaniem będzie przebudowa drogi gminnej  

w miejscowości Olendy –  realizację zadania przewidziano w roku 2023. Łącznie koszty 

finansowe wynoszą 1 500 000,00 zł. 

 Bardzo ważnym  zadaniem jest termomodernizacja budynków Szkoły Podstawowej 

 im. Jana Pawła II w Rudce – koszt to 5 000 000,00 zł., z czego dofinansowanie 

4 900 000,00 zł, środki własne gminy 100 000,0 zł. 

Przy temacie szkoły Radny Pan Jerzy Stępkowski zapytał o wysokość subwencji, czy Gmina 

dużo musi dopłacać. Pani Skarbnik powiedziała, że z subwencją jest tak, że nie ma dyskusji. Tak jak 

ustalą i napiszą tak musimy przyjąć. 



Pan Wójt powiedział, że duże środki  ponosimy na ogrzewanie, chociaż cały czas staramy się 

to udoskonalać. Został wymieniony piec. Powiedział, że ma nadzieję, iż to da oszczędności, jak również 

inne prace hydrauliczne mające na celu zmniejszenie wydatków na ogrzewanie. 

Pan Wójt powiedział, że najwięcej w szkole  kosztują nas wynagrodzenia i pochodne. Dalej 

mówił, że są prognozy, że wynagrodzenia nauczycieli zostaną przejęte przez Rząd a samorządy będą 

ponosić koszty utrzymania nieruchomości. 

  W dalszej części posiedzenia Radni pytali o stawki podatku, czy zostaną na poziomie obecnym 

czy wzrosną? 

Pan Wójt odpowiedział, że podatek rolny i leśny tak jak co roku pozostają na stawkach maksymalnych. 

Natomiast podatek od środków transportowych i podatek od nieruchomości o wzrośnie o 14,2 %. 

 Pan Wójt przedstawił Radnym zakres prac jaki jest prowadzony na nieruchomości, która ma 

być przeznaczona na Punk Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych.  

Radni dyskutowali także o oświetleniu na terenie Gminy Rudka, zgłaszali swoje uwagi.  

Radni również mówili o konieczności remontu dróg gminnych, żwirowych. 

Radny Pan Stępkowski poruszył także temat wynagrodzeń dla Radnych i Pracowników 

Gminy Rudka. 

 

Po dokonanej analizie i dyskusji członkowie poszczególnych komisji nie wniosły 

zastrzeżeń. Projekt uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka  na lata 2023 – 

2026 i projekt budżetu gminy Rudka  na 2023 rok jednogłośnie opiniują pozytywnie. 

  

Ad.4. Zamknięcie posiedzenia. 

Wobec wyczerpania przyjętego porządku posiedzenia komisji, braku dalszych pytań  

i wniosków wspólne posiedzenie komisji zakończyło się o godz. 15.15. Przewodniczący Pan 

Fabian Niemyjski podziękował wszystkim za przybycie i wzięcie udziału w pracach komisji. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                                             Fabian Niemyjski 

 

Protokołowała 

Agnieszka Markowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 

Pan Jerzy Józef Stępkowski 

      Przewodniczący Komisji Budżetowej 

     Rady Gminy Rudka 


